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INTERPELACJA 

w sprawie pozyskania terenów kolejowych na południe od stadionu MOSiR 

SKRA Częstochowa. 

 

 

 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o podjęcie działań zmierzających do 

pozyskania przez miasto Częstochowa części terenów kolejowych na południe 

od stadionu MOSiR SKRA Częstochowa. 

Wskazany teren oznaczony jako działka nr 1/2 obręb 247 przylega do 

południowej granicy działki, na której znajduje się południowa trybuna stadionu 

piłkarskiego, z którego korzysta SKRA Częstochowa. 

Pozyskanie przynajmniej fragmentu powyższej, sąsiedniej działki 

umożliwi w najbliższej przyszłości rozbudowę stadionu i dostosowanie obiektu 

do co najmniej 1-ligowych warunków licencyjnych. 

Proszę o podjęcie stosownych rozmów z właścicielem i finalnie 

doprowadzenia do przejęcia opisywanej działki przynajmniej w części, która 

umożliwi powyższe działania modernizacyjne obiektu przy Loretańskiej 20. 

Z uwagi na coraz trudniejszy terminarz dostosowania obiektu i obecnie 

planowane prace z tym związane proszę o przystąpienie do niezwłocznych 

rozmów z właścicielami tak, aby kolejne etapy modernizacji były możliwe  

w bliżej określonym i przewidywalnym czasie. 

 

 

 

        Z poważaniem 

       Jacek Krawczyk 


